
 

  

ΚΑΖΑΝΗ ΑΙΚΑΤΕΡΙΝΗ 
ΒΟΥΛΕΥΤΗΣ ΕΥΒΟΙΑΣ 

ΠΑΣΟΚ - ΚΙΝΗΜΑ ΑΛΛΑΓΗΣ 
 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

  
Τρίτη 29 Απριλίου 2025 

 

Προς τον Υπουργό Υγείας 

Θέμα: Αναγκαία η άμεση λειτουργία του προγράμματος “Κατ’ Οίκον Παράδοσης Φαρμάκων” του 

ΕΟΠΥΥ στην Εύβοια 

Κύριε Υπουργέ, 

Σε συνέχεια της υπ’ αρ. 3935/12.03.2025 ερώτησής μου σχετικά με την υποστελέχωση του 

φαρμακείου του ΕΟΠΥΥ στη Χαλκίδα και τις αρνητικές επιπτώσεις που αυτή προκαλεί στην 

εξυπηρέτηση των ασφαλισμένων, έλαβα απάντηση από το Υπουργείο σας, στην οποία 

επισημαίνεται η πρόοδος στο ζήτημα της στελέχωσης και η αναμενόμενη εφαρμογή του 

προγράμματος «Κατ’ Οίκον Παράδοσης Φαρμάκων» εντός του 2025. 

Ωστόσο, το κατ’ οίκον πρόγραμμα μέχρι σήμερα δεν εφαρμόζεται στην Εύβοια και, ως 

αποτέλεσμα, χιλιάδες ασφαλισμένοι συνεχίζουν να επιβαρύνονται με υψηλά έξοδα μετακίνησης 

και ταλαιπωρία για την προμήθεια των φαρμάκων υψηλού κόστους. Η κατάσταση αυτή 

καθίσταται ακόμα πιο επιβαρυντική για τους πολίτες, δεδομένων των μεγάλων αποστάσεων και 

των δυσχερών οδικών συνθηκών, ειδικά στις ορεινές και απομακρυσμένες περιοχές του νομού. 

Επειδή η Εύβοια είναι ένας από τους μεγαλύτερους νομούς της χώρας, με μεγάλες αποστάσεις 

και δύσβατο οδικό δίκτυο που καθιστούν δύσκολη την πρόσβαση σε υγειονομικές υπηρεσίες,   

Επειδή η καθυστέρηση στην εφαρμογή του προγράμματος κατ’ οίκον διανομής φαρμάκων 

υπονομεύει την ισότιμη πρόσβαση στην υγειονομική φροντίδα, ιδίως για τους χρονίως 

πάσχοντες και τις ευπαθείς ομάδες, 

Ερωτάσθε, 

Προτίθεστε να εντάξετε άμεσα την Περιφερειακή Ενότητα Εύβοιας στο πρόγραμμα «Κατ’ Οίκον 

Παράδοσης Φαρμάκων» του ΕΟΠΥΥ, λαμβάνοντας υπόψη τις ιδιαιτερότητες του νομού, τις 

αποστάσεις, τις υποδομές και την ανάγκη αποσυμφόρησης του φαρμακείου Χαλκίδας; 

     Η ερωτώσα βουλευτής 

 

  

                                Καζάνη Αικατερίνη  

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

5000

Ημερομ. Κατάθεσης:
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